

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 24 april

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 24 april.pdf

Storlek: 175551 byte

Hashvärde SHA256:

099a019078ff1b28f2cb91d1b3117fad4ffbe385f56ac51ca797bc04456fde76

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Jeanette Hedberg

Signerat med BankID 2024-05-08 08:30 Ref: 8e18338e-ff6a-44e8-b25e-3b1ad6b0c019

CAMILLA ELISABETT STIERNFLYCHT

Signerat med BankID 2024-05-07 18:55 Ref: 47f16651-cc85-4e8d-a79f-80165f04edc1

THOMAS MAGNUSSON

Signerat med BankID 2024-05-07 17:13 Ref: 48f78d21-f649-45c2-8a02-1fa95cb73d4d



Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 24 april 2024 digitalt via Teams.

Närvarande: Thomas Magnusson, Emma Mårtensdotter, Camilla Stiernflycht, Karolina Svensson och Linnea Bäckman.

Adjungerande: Jeanette Hedberg.

Inte närvarande: Eva Åkerström, Matilda Josse, Lasse Åkerström, Emelie Andersson och Maud Dellings.

- 1. Mötets öppnande,** Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.
- 2. Dagordningen,** godkändes.
- 3. Protokolljusterare,** till att justera dagens protokoll valdes Camilla Stiernflycht.
- 4. Föregående mötesprotokoll,** vi gick igenom föregående mötesprotokoll.
- 5. Ekonomin,** Jeanette skickar ut resultat och balans till alla. Vi går igenom ekonomin vid nästa möte. Karolina och Thomas har fått en blankett, intyg om skattehemvist från banken som de fyller i och skickar in till Varbergs sparbank.
- 6. Kansliet,** Jeanette informerade att hon ska på tjänstemannaträff den 15–16 maj på Strömsholm. Träffen kommer bland annat att handla om vårt BAS-utbud samt att flera distrikt har tappat flera föreningar och medlemmar. Frillesås har fått 5,8 miljoner i bidrag från allmänna arvsfonden som ska användas för att bygga en ny lokal för säkrare och mer tillgänglig träning, särskilt för personer med funktionsnedsättningar.
- 7. DUS, FULKén** den 21 maj blev tyvärr inställd på grund av för få anmälda. Matilda, Thyra och Linnea åker på träff med CUS i maj. DUS planerar att närvara vid vårens div III finaler och göra lite reklam för sin verksamhet. De kommer bland annat ha lite kapphästhoppning.
- 8. Distriktsombud,** inget att rapportera.
- 9. Rapporter,**
RAS – Det är 11 st som anmält sig till nätverksträffen den 25 april på Varbergs ridklubb.

Det blir en ny BAS-utbildning med nytt upplägg med början den 13 maj. Det blir tre tillfällen varav två är digitala. Sista träffen blir den 27 maj på Harplinge ridklubb.

RAS planerar för en utbildning till hösten för alla ridlärare i distriktet.

Maud och Jeanette har varit på besökskonferens på Gotland den 20-21 april. De fick besöka russen på Lojsta Hed och se verksamheten på Sindarve ridskola där hästbesättningen består av fjordingar. De fick en föreläsning av Peter Kallings om smittskydd, karantän och munkontroll. De tittade även på statistik som finns i besöksprotokollen i REQS.

TS – Anmälan till Hallandscupen öppnade den 1 mars och vi har i dagsläget ca 75 anmälda ekipage.

Det kommer bli en prisceremoni i november-december där vi kommer uppmärksamma våra SM och DM medaljörer för både 2023 och 2024. Vi kommer ha mingel och en föreläsare. Ryttnarutveckling är snart färdig för i år och till nästa år planerar TS för ett nytt koncept som kommer rikta in sig på lite yngre ryttare och det blir clinics som riktar sig till de som vill börja tävla.

Hästvälfärd –

Trygghetsgruppen – Möte är inplanerat till den 7 maj.

Kommunikation – Gruppen har haft ett möte och har ett inplanerat den 29 april. Förslag har kommit fram att våra föreningar ska utse en kommunikatör på klubben som kan förmedla information från distriktet till sina medlemmar.

Funktionärer -

Stämman 2025 – Ett första möte är på gång. Camilla skapar en messengergrupp.

Sponsorer -

10. Övriga frågor

a) Verksamhetsstöd 2024 – Till nästa möte ska förslag till ansökan vara inne. Den 10 juni är sista dagen för ansökan.

b) Besök hos våra föreningar – Vid träffen på Laxbutiken pratade vi om att ha ett bättre samarbete med SISU vid besök av våra klubbar. Åsa kommer be SISU-konsulenterna att höra av sig när de ska ut på besök så att vi kan åka med.

11. Nästa möte, är den 28 maj kl 19.00 via Teams.

Den 16 juni 2024 är alla förtroendevalda inbjudna till en gemensam träff. Mer info kommer senare.

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

Thomas Magnusson, ordförande

Camilla Stiernflycht, justerare

Jeanette Hedberg, sekreterare

Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 24 april 2024